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Abstract

        
Forty-three all-night sleep recordings have been performed on 19 control infants of the ages 6 weeks, 6 months and 1 year. During eight hour periods 22 physiological parameters were sampled by a personal computer based monitoring system and stored on an optical disk. This paper reports on spectral analysis of breathing and heart rate patterns during the first and last episode of quiet sleep at three different age groups. The results demonstrate that the respiratory rate during quiet sleep decreases (6 weeks: 37.2 ±5.4; 6 months: 30.1 ±4.9; 1 year: 24.1 ±1.8; adults (mean age 25.1 ±2.8 years; n=10): 14.8 ±1.8; values are means ±one standard deviation in breaths/min) and the respiratory coefficient Pm/Ps (higher values of Pm/Ps indicate lower respiratory variability) increases with age (6 weeks: 2.3±0.7; 6 months: 3.2±1.1; 1 year: 3.4±1.0; adults: 4.5 ± 1.0). The calculation of the heart rate in beats per minute (bpm) and heart rate variability (%) revealed the following results: 6 weeks: 127.4±11.5 bpm, 3.8±1.5%; 6 months: 119.4±17.3 bpm, 4.2±1.7%; 1 year: 110.3±21.5 bpm, 5.8±2.3%; 1adults: 59.2±8.5 bpm, 4.3 ±2.2%. A comparison of the cardiorespiratory data from the first and last quiet sleep period showed no significant differences within either age group.


      
        
Zusammenfassung

        
An 19 Kontrollsäuglingen im Alter von 6 Wochen, 6 Monaten und einem Jahr wurden 43 Ganznachtschlafableitungen durchgeführt. Insgesamt wurden 22 physiologische Parameter im Rahmen einer 8-stündigen Polysomnographie mit einem auf einem Personal Computer basierenden Monitoringsystem erfaßt und auf optischen Platten gespeichert. In dieser Arbeit wird über spektralanalytische Untersuchungen der Atmung und Herzfrequenz während der ersten und letzten ruhigen Schlafphase bei drei unterschiedlichen Altersgruppen berichtet. Die Ergebnisse haben gezeigt, daß sich die mittlere Atemfrequenz während des ruhigen Schlafes vermindert (6 Wochen: 37,2 ±5,4; 6 Monate: 30,1 ±4,9; 1 Jahr: 24,1 ± 1,8; Erwachsene (mittleres Alter 25,1 ±2,8 Jahre: n=10): 14,8±1,8; Mittelwerte±einfache Standardabweichung in 1/min) und der Atmungskoeffizient Pm/Ps (größere Werte von Pm/Ps kennzeichnen eine niedrigere Atemvariabilität) sich mit zunehmendem Alter erhöht (6 Wochen: 2,3 ±0,7; 6 Monate:  3,2±1,1; 1 Jahr: 3,4±1,0; Erwachsene: 4,5±1,0). Die Berechnungen der Herzfrequenz (1/min) und der Herzfrequenzvariabilität (%) lieferten folgende Resultate: 6 Wochen: 127,4± 11,5 1/min, 3,8±l,5%7o; 6 Monate: 119,4±17,3 1/min, 4,2±l,7% 1 Jahr: 110,3±21,5 1/min, 5,8±2,3%; Erwachsene: 59,2±8,5 1/min, 4,3±2,2%. Ein Vergleich der kardiorespiratorischen Daten der ersten ruhigen Schlafphase mit denen der letzten zeigte in allen Altersgruppen keinen signifikanten Unterschied.


      


















  >
  
  

    
  

  
    
      
        

      

    

    
      
        
        


      

    

  


  

  
  
    
      
      
    
    
      
        
        
      

    
  




  
  
    
      
      
    
    
      
        
        
      

    
  



  







    
    


















  






      

      

  
    Top of Page
  

  
    
      ©  Georg Thieme Verlag KG | 
      
      
        Imprint |
        Privacy policy statement |
      
      Smartphone Version
      

      
        Your Current IP Address: 3.81.234.231
      

    

    

  




      


  
    
  
  
  
    
    
      
        
        
        
        
      
      
      
      
    
  
  




    

    






    

    
      
        
      
    

    
    


    
      
      
      
    

  